
Mit dem Radarsteckverbinder können bis zu 16 NF- und 2 HF-Leitungen verbunden werden. Die NF-Leitungen werden an den 
entsprechenden Pins angelötet. 
VORSICHT:

An die separat beiliegenden Hochfrequenzkontakte müssen vor den Einrasten in die vorgesehenen Löcher die Kabel
angelötet werden. Nach dem Einrasten ist der Anschlussraum nicht mehr zugänglich. Die Hochfrequenzkontakte können
nur mit einem Spezialwerkzeug entriegelt werden.

Einbauausschnitt für Flanschdose bzw. -stecker
ENTSORGUNGSHINWEISE

Beachten Sie bei der Entsorgung dieses Gerätes die geltenden örtlichen Vorschriften und nutzen Sie die 
Sammeldienste/-stellen für Elektro-/Elektronik-Altgeräte.
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The radar connectors series 694 are designed to connect up to 16 LF- and 2 HF-lines. The LF-lines have to be soldered to the 
relating pins. 
ATTENTION:

Before you click in the HF-terminals the relating lines have to be soldered into the designated holes. After being 
clicked into place the connection space isn`t available any longer. The HF-terminals can be clicked out only by 
using a special tool.

Cut-out dimensions for flange-socket or -plug

DISPOSAL NOTE
Please take care of your local directives on waste electrical and electronic equipment. 
Please use collection points for waste electrical and electronic equipment.


